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To:

alsEENEEETN @ minvws.ni]
Cc: - DGMI @minienw.nl]
From: )
Sent: Mon 4/6/2020 9:24:15 AM

Subject: RE: Verzoek: aanleveren eventuele knelpunten door schaarste PBM endesinfectantia

Received: Mon 4/6/2020 9:24:16 AM

Ik denk inderdaad dat je het zo kunt stellen. Als we straks zelf genoeg hebben gemaakt/gaan maken (al dan niet onder de

brancheovereenkomst) dan kunnen leveranciers ook weer aan andere sectoren gaan leveren.

van: [IIESECIIN) SEXES @minvws.ni>
Verzonden: maandag 6 april 2020 11:14

Aan: ) SEE @minvws.ni>;INEEKECN)BENET@ minvws.ni>
CC: ) - DGMI <ERERLEEEN @ minienw.n|>

Onderwerp: RE: Verzoek: aanleveren eventuele knelpunten door schaarste PBM en desinfectantia

Hoi ERED
Wat bedoel je precies? Ben je op zoek naar iemand die weet hoeveel liters aan desinfectans geproduceerd kan/gaat worden?

van:IEEE)JEEEDN© minvws.o>
Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 16:47

Aan: IEEE) minvws.nl>; [IEGEGEEEN) SESE mins n>
CC: ) - DGMI < minienw.nl>

Onderwerp: FW: Verzoek: aanleveren eventuele knelpunten door schaarste PBM en desinfectantia

Hoi beiden,

Zie uitvraag hieronder. Alle extra productie en nog een vrijstelling voor verpakkingsmateriaal en handgels zonder alcohol

(andere werkzame stof), dus de aanbodkant, moet denk ik ook nog in beeld wordt gebracht. Dat hebben we mijns inziens straks

ook nodig om een goede afweging te maken. Hebben jullie of iemand dat inzicht heeft?

Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 16:32

) SRE;EEE
a >A50 3 £1.00 ) JEBENeminvws.nl>
Onderwerp: FW: Verzoek: aanleveren eventuele knelpunten door schaarste PBM en desinfectantia

@minvws.nl>

Collega’s,

Bijgevoegd verzoek is vanmiddag aan de andere DCC’en gestuurd. Ik heb erover gesproken met [EEN ii gaan een poging

wagen om een verdringingsreeks op te stellen, evt met hulp van het AMT.

De deadline voor aanleveren van input van de DCC’en is morgen om 17.00 uur.

Groet,

Verzonden: dinsdag 31 maa 15:25:55 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen

Onderwerp: Verzoek: aanleveren eventuele knelpunten door schaarste PBM en desinfectantia

Beste collega’s,

Naast de schaarste in de (acute) zorg van persoonlijke beschermingsmiddelen en desinfectantia, ontstaat ook schaarste in

andere sectoren die deze middelen gebruiken.
Soms is hier eenvoudig omheen te werken of kunnen deze werkzaamheden uitgesteld worden, maar in sommige gevallen zijn
ook deze tekorten nijpend en urgent.

Met leveranciers en fabrikanten is afgesproken dat persoonlijke beschermingsmiddelen momenteel alleen aan de acute zorg

geleverd worden. We willen graag in beeld brengen welke problemen hierdoor mogelijk ontstaan.

De vraag aan de deelnemers in het IAO is daarom:
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1) Worden er binnen uw sector persoonlijke beschermingsmiddelen gebruikt waar nu schaarste op is? (incl. desinfectantia). Zo

ja, in welke bedrijven/sectoren/ beroepen?
2) Voor welke cruciale vitale processen / functies is dit van toepassing?
3) Welke middelen worden er precies gebruikt (specifiek type, bijv. FFP2/ FFP3 mondmasker) en in welke aantallen?

4) Waarom/ waartegen worden deze middelen gebruikt? (bv. Voor gebruik tegen welke micro-organismen)
5) Ontstaan er problemen doordat deze middelen nu niet beschikbaar zijn? Hoe urgent is dit probleem?
6) Wat is er nodig om het probleem op te lossen?

Procesvoorstel:

1) Antwoorden per departement/ dienst aanleveren bij DCC VWS

2) DCC VWS maakt een overzicht en legt dit voor aan het RIVM. Het RIVM beoordeelt of zij op basis hiervan een goed voorstel

kunnen maken voor een verdringingsreeks, eventueel met inzet van het AMT (Arbo management team, de tegenhanger van het

OMT).
3) Het voorstel van de verdringingsreeks wordt geagendeerd in IAQ, eventueel ICCb/ MCCb

Met vriendelijke groet,

DCC VWS


